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P R O T O K Ó Ł  NR XLI/17 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 30 marca 2017 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Miejskiej  

Ireneusza Drzewieckiego 

 

W sesji uczestniczyło 15 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

1/ Jagasek Paweł    - Burmistrz Kożuchowa 

2/ Ponikwia Kazimierz   - Sekretarz Gminy 

3/  Rajewska – Jaworowicz Joanna   - Skarbnik Gminy 

 

Do pkt. 1. 

Otwarcia sesji o godz. 14.30 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Drzewiecki Ireneusz, 

witając radnych oraz gości. Stwierdził prawomocność obrad. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Kożuchowie złożył wyrazy szacunku i uznania 

sołtysom Gminy Kożuchów z okazji minionego Dnia Sołtysa. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Przedsiębiorczość w Gminie Kożuchów – możliwości i zagrożenia oraz podjęte działania 

w sprawie zagospodarowania strefy przemysłowej. 

3. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

4. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

5.1. wprowadzenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kożuchów w 2017 rok. /numer druku XLI/1/17/ 

5.2. zmieniającej uchwały o utworzeniu gminnej jednostki organizacyjnej pod nazwą „Miejski 

Ośrodek Sportu i Rekreacji w Kożuchowie” i nadania jej statutu. /numer druku XLI/2/17/ 

5.3. udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na wykonanie Programu 

Funkcjonalno-Użytkowego i Studium Wykonalności do projektu pod nazwą „Kolej na rower – 

budowa ścieżek rowerowych w ramach rozwoju transportu ekologicznego na terenie powiatu 

nowosolskiego”.   /numer druku XLI/3/17/ 

5.4. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2017 rok. /numer druku XLI/4/17/ 
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5.5. zmieniającej uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na 

lata 2017-2030. /numer druku XLI/5/17/ 

5.6. zaciągnięcia przez Gminę długoterminowego kredytu. /numer druku XLI/6/17/ 

5.7. wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z wnioskiem w przedmiocie 

zniesienia urzędowej nazwy miejscowości Troska. /numer druku XLI/7/17/  

5.8. dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego.  /numer 

druku XLI/8/17/ 

5.9. przyznania stypendium dla osób zajmujących się twórczością artystyczną 

i upowszechnianiem kultury w 2017 roku. /numer druku XLI/9/17/ 

6. Sprawy różne. 

7. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miejskiej nr XXXIX i XL. 

8. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej złożył wniosek, aby w punkcie 

2 omówić projekt uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do 

nowego ustroju szkolnego.  /numer druku XLI/8/17/ 

Porządek obrad został przyjęty większością głosów. /za- 11, przeciw- 0, wstrzymało się od 

głosu- 1, nie głosowało- 0/ 

Podczas głosowania obecnych 12 radnych na stan 15. 

Proponowany porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego 

ustroju szkolnego.  /numer druku XLI/8/17/ 

3. Przedsiębiorczość w Gminie Kożuchów – możliwości i zagrożenia oraz podjęte działania 

w sprawie zagospodarowania strefy przemysłowej. 

4. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

5. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

6.1. wprowadzenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kożuchów w 2017 rok. /numer druku XLI/1/17/ 

6.2. zmieniającej uchwały o utworzeniu gminnej jednostki organizacyjnej pod nazwą „Miejski 

Ośrodek Sportu i Rekreacji w Kożuchowie” i nadania jej statutu. /numer druku XLI/2/17/ 

6.3. wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z wnioskiem w przedmiocie 

zniesienia urzędowej nazwy miejscowości Troska. /numer druku XLI/7/17/  

6.4. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2017 rok. /numer druku XLI/4/17/ 
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6.5. zmieniającej uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na 

lata 2017-2030. /numer druku XLI/5/17/ 

6.6. zaciągnięcia przez Gminę długoterminowego kredytu. /numer druku XLI/6/17/ 

6.7. udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na wykonanie Programu 

Funkcjonalno-Użytkowego i Studium Wykonalności do projektu pod nazwą „Kolej na rower – 

budowa ścieżek rowerowych w ramach rozwoju transportu ekologicznego na terenie powiatu 

nowosolskiego”.   /numer druku XLI/3/17/ 

6.8. przyznania stypendium dla osób zajmujących się twórczością artystyczną 

i upowszechnianiem kultury w 2017 roku. /numer druku XLI/9/17/ 

6.9. zmieniającej uchwały w sprawie ustalenia zasad usytuowania na terenie Gminy Kożuchów 

miejsc sprzedaży napojów alkoholowych. /numer druku XLI/10/17/ 

7. Sprawy różne. 

8. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miejskiej nr XXXIX i XL. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Do pkt. 2. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego.  

/numer druku XLI/8/17/ 

Zieliński Henryk - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał opinie Komisji.  

/Opinie w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

 W dyskusji udział wzięli: Chmielewska – Szyrar Monika – Radca Prawny, Leśniak Renata 

– nauczyciel Szkoły Podstawowej Nr 1 w Kożuchowie, Jaśków Elzbieta - nauczyciel Szkoły 

Podstawowej Nr 1 w Kożuchowie, Raczykowska Małgorzata - nauczyciel Szkoły Podstawowej 

Nr 1 w Kożuchowie, Maków Rafał - nauczyciel Szkoły Podstawowej Nr 1 w Kożuchowie, Jasicka 

Lucyna - nauczyciel Szkoły Podstawowej Nr 1 w Kożuchowie, Jagasek Paweł – Burmistrz 

Kożuchowa, Grzelak Dorota – radna Rady Miejskiej, Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący 

Rady Miejskiej, Brzezińska Barbara – radna Rady Miejskiej, Jelinek Marcin – 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej.  

Podczas dyskusji Pani Chmielewska – Szyrar Monika – Radca Prawny w imieniu 

nauczycieli Szkoły Podstawowej Nr 1 w Kożuchowie, odczytała list w sprawie przedstawienia 

argumentów dotyczących włączenia Samorządowego Gimnazjum w Kożuchowie do szkoły 

Podstawowej Nr 1 w Kożuchowie. Następnie podczas dyskusji Burmistrz Kożuchowa 

poinformował, że w dniu sesji odbyło się spotkanie z nauczycielami podczas którego, żaden 
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z nauczycieli nie zabrał głosu. Burmistrz wyjaśnił, że funkcjonowanie Szkoły Podstawowej Nr 1 

w Kożuchowie nie jest zagrożone dodając, że budynek po gimnazjum w późniejszym czasie 

zostanie zagospodarowany na przedszkole gminne, a w razie zapotrzebowania na Szkołę 

Podstawową Nr 3. Podczas dyskusji podkreślono, że omawiany projekt uchwały był 

wielokrotnie konsultowany z dyrektorami szkół oraz posiada pozytywna opinię Kuratorium 

Oświaty, natomiast zgromadzeni nauczycieli podczas swoich wypowiedzi przedstawiali 

negatywne stanowisko do prezentowanego projektu uchwały.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 8, przeciw- 4, wstrzymało się od głosu- 

3, nie głosowało- 0/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 3. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił informację dotyczącą przedsiębiorczości 

w Gminie Kożuchów, możliwości i zagrożeń oraz podjętych działań w sprawie 

zagospodarowania strefy przemysłowej. /Informacja w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Brzezińska Barbara – radna Rady Miejskiej, Jakóbczak Tomasz 

– radny Rady Miejskiej, Nowocień Andrzej – radny Rady Miejskiej, Jelinek Marcin – 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, Trojanowski 

Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM, Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, 

Marek Andrzej – radny Rady Miejskiej.  

Podczas dyskusji zapytano, czy analizowano powody dużej ilości zamknięć działalności 

gospodarczych na terenie miasta i Gminy oraz wyrażono nadzieję na powstanie z prawdziwego 

zdarzenia kożuchowskiej strefy przemysłowej. Następnie zwrócono uwagę, że po zamknięciu 

firmy HydraPres Moto zwolnionym pracownikom zaproponowano pracę w innej firmie z 

możliwością dojazdu do miejsca pracy, jednak większość pracowników nie chce pracować na 

umowę o pracę lub nie są przystosowani do pracy przy materiałach ze stali. Następnie omówiono 

charakter funkcjonowania przyszłej mobilnej firmy betoniarskiej na terenie strefy przemysłowej, 

funkcjonowanie Społecznej Rady Gospodarczej, sieć kanalizacyjną i przyłącze wodociągowe na 

strefie przemysłowej, ulgi i zwolnienia podatkowe dla przedsiębiorców. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 
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Do pkt. 4. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił sprawozdanie z prac Burmistrza między 

sesjami oraz zestawienie odpowiedzi na interpelacje, wnioski i oświadczenia zgłoszone przez 

radnych Rady Miejskiej w Kożuchowie podczas sesji Rady Miejskiej w dniu 2 marca 2017 roku. 

/Informacja w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

  W dyskusji udział wzięli: Jakóbczak Tomasz – radny Rady Miejskiej, Jagasek Paweł – 

Burmistrz Kożuchowa, Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, Pikulski Adrian – 

radny Rady Miejskiej, Raczykowski Krzysztof – Sołtys Sołectwa Mirocin Dolny, Zieliński Henryk 

– Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, Brzezińska Barbara – radna Rady Miejskiej. 

Podczas dyskusji podziękowano spółce wodnej za pomoc przy wyczyszczeniu 

i udrożnieniu kanału wodnego „Kożuszna” oraz omówiono problemy związane z kanałem, 

poproszono o nie wyciąganie konsekwencji względem przybyłych nauczycieli ze Szkoły 

Podstawowej Nr 1 w Kożuchowie. Poinformowano o możliwych konsekwencjach finansowych 

względem nauczycieli, którzy będą brać udział w ogólnopolskim strajku nauczycieli. Zapytano 

o podjęte działania dotyczące postawienia wiaty przystankowej przy ulicy Nowosolnej 

w Kożuchowie. Poruszono sprawę nowych nasadzeń drzew przy ulicy Spacerowej oraz drogi 

i chodnika w Mirocinie Średnim. Poproszono o poinformowanie mieszkańców, którzy 

zamieszkują przy rowach melioracyjnych o obowiązku ich czyszczenia. 

Następnie radni Rady Miejskiej w Kożuchowie poprosili o uzupełnienie odpowiedzi na 

zgłoszone interpelacje na poprzednich sesjach Rady Miejskiej w Kożuchowie. Podczas dyskusji 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, zapytał kiedy nastąpi 

zagospodarowanie terenu po byłym cmentarzu przy ulicy Drzymały. Brzezińska Barbara – radna 

Rady Miejskiej poprosiła o informację kiedy zostanie postawiona tablica ogłoszeniowa lub słup 

ogłoszeniowy przy ulicy Kraszewskiego oraz dlaczego są trudności w udzieleniu odpowiedzi. 

Następnie radna poprosiła o udzielenie odpowiedzi na złożoną interpelację w sprawie 

wyznaczenia dodatkowego miejsca parkingowego dla osoby niepełnosprawnej przy ulicy Rataja 

oraz w sprawie nieprawidłowego odprowadzania wód deszczowych przy ulicy 

Marcinkowskiego.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

 

Do pkt. 5. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił radnych Rady Miejskiej 

o składanie wniosków, interpelacji i oświadczeń w formie ustnej lub pisemnej.  

Zieliński Henryk - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, złożył następujące interpelacje: 
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Cyt.: 

- „W ostatnich latach na terenie miasta posadzono uroczyście 3 pamiątkowe dęby: 

a) Na skwerze przy Szkole Podstawowej nr 1 obok głazu z tablica pamiątkową rzadki okaz dębu 

bezszypułkowego pochodzący z Parku Mużakowskiego, dar miejscowości Bad Muskau. Z okazji 

zakończenia remontu szkoły-2011 rok. 

b) Na skwerze przy ulicy Kolorowej obok starego cmentarza. Posadzony w 2014 roku przez 

radnych wybranych w wyborach  samorządowych z 2000 roku dla uczczenia Dnia Samorządu 

Terytorialnego. 

c) Na skwerze przy skrzyżowaniu ulicy Zielonogórskiej i Garbarskiej – Dąb Wolności   na 

pamiątkę wyborów z czerwca 1989 roku posadzony w sierpniu 2014 roku przy okazji 

Wojewódzkich Dożynek w Kożuchowie.    

Widoczny jest brak zainteresowania i dostatecznej opieki nad sadzonkami. W ubiegłym roku 

w tej sprawie interweniował mieszkaniec ulicy Garbarskiej. Mieszkańcy Kożuchowa 

w większości nic nie wiedzą o tych posadzonych drzewach. Konieczne jest widoczne 

oznakowanie tych drzewek Proponuję ogrodzenie takie jak jest zastosowanie w Rynku, a także 

umieszczenie na nich tabliczek z odpowiednim napisem. Aby zagwarantowano tym drzewom 

troskliwą ,  stałą opiekę proponuję dokonać stosownego zapisu w umowach zawieranych 

z firmami , którym zleca się prace przy pielęgnacji zieleni miejskiej.  

- Przy okazji obchodów 750-lecia miasta na skwerze przy Szkole Podstawowej nr 1 w 2005 roku 

ustawiono głaz z tablicą „Kożuchowianom Kożuchowianie”. Miał być to wyraz pamięci 

i szacunku poprzednim pokoleniom mieszkańców miasta złożony przez obecnych obywateli 

Kożuchowa. W 2005 roku odsłonięto tablicę rozpoczynając obchody Święta Niepodległości. 

Sporadycznie podkreślam sporadycznie przy obelisku odbywają się uroczystości. Uważam, że 

z uwagi na charakter i intencję, jaka przyświecała powstaniu tablicy uroczystości przy 

pamiątkowym głazie powinny być wpisane na stałe w program obchodu Dni Kożuchowa. Ma to 

być stały element inauguracji obchodów. Może to być w formie „przystanku” korowodu 

połączonego z wciągnięciem na maszt flagi miejskiej ewentualnym zapaleniem na czas Święta 

znicza  czy złożeniem kwiatów. Forma do dyskusji. Ale niewątpliwie musi to być stała część 

obchodu Święta Miasta i Gminy. 

- Pozostając w temacie pamięci pokoleniowej proszę radnych Rady Miejskiej o rozpatrzenie 

propozycji nadania jednej z ulic Kożuchowa (przy najbliższej nadarzającej się sposobności) 

nazwy Kożuchowskich Pionierów lub Kożuchowskich Osadników. Ostateczna nazwa do 

dyskusji i konsultacji. Chodzi o upamiętnienie ludzi , którzy przeszło 70 lat temu zasiedlali 

miasto i gminę. Przybyli  tutaj z różnych stron i z różnych powodów. Wracali z obozów 

koncentracyjnych , przymusowych robót, z repatriacji, pozostawali po służbie wojskowej lub po 
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prostu osiedlali się tutaj chcąc ułożyć sobie nowe życie. My ich potomkowie winni im jesteśmy 

uszanowanie i pamięć. Dzięki nim to miasto, ta gmina stała się dla większości z nas ziemią 

rodzinną. Naszym dziadkom, naszym rodzicom taka pamięć się od nas należy.”. 

Jakóbczak Tomasz – radny, złożył interpelację w sprawie: 

Cyt.: 

- „Czy spółka USKOM, jako wykonawca likwidacji szamb, odstojników, etc., mogłaby przejąć 

całą obsługę związaną z wykonaniem dokumentacji związanej z tą usługą oraz jeżeli jest to 

możliwe, żeby na stronie internetowej Urzędu Miasta pojawiła się o tym informacja, dla 

potencjalnych zainteresowanych mieszkańców. (wniosek P. Alicji Prokopiak)”. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że sprawa jest znana i w miarę możliwości 

finansowych zostanie załatwiona. 

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM oznajmił, że zainteresowany w tej sprawie 

mieszkaniec gminy może wydać pełnomocnictwo spółce P.U.K. USKOM, aby mogła ona 

reprezentować go w temacie pozyskania dotacji z Gminy Kożuchów na likwidację szamba lub  

odstojnika.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, złożył interpelacje w sprawie: 

Cyt.: 

- „Kandydata na stanowisko dyrektora szkoły wyłania się w drodze konkursu. W celu 

przeprowadzenia konkursu wyboru dyrektora szkoły organ prowadzący szkołę lub placówkę 

powołuje komisję konkursową w składzie określonym Ustawą z dnia 14 grudnia 2016 r. Prawo 

oświatowe, art. 63 ust 14. Jednocześnie przepisy nie wskazują, kto może być uznany za 

przedstawiciela organu prowadzącego. Decyduje więc o tym sam organ prowadzący. 

Niewątpliwie przedstawicielami organu prowadzącego w komisji konkursowej mogą być radni 

gminy. W związku z powyższym wnioskuję, aby jednym z trzech przedstawicieli organu 

prowadzącego szkołę lub placówkę był radny Rady Miejskiej w Kożuchowie. 

- Wnioskuję, aby jednym z członków komisji konkursowej powołanej w celu wyłonienia 

dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kożuchowie był radny Rady Miejskiej 

w Kożuchowie.”. 

Szukiełowicz Zdzisław – radny, złożył interpelacje w sprawie: 

Cyt.: 

- „Zabezpieczenie budynku przy ulicy Legnickiej 13 w Kożuchowie przed katastrofą budowlaną. 

- Uporządkowanie terenu poprzez wykonanie nawierzchni między blokiem przy ulicy Rynek 20, 

a Klasztorną 3 w Kożuchowie.  

- Naprawa uszkodzonego muru obronnego przy ulicy Obywatelskiej. 

- Przełożenie dachu na budynku gospodarczym między ulicą Zielonogórską 2, a zamkiem.  
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- Usunięcie zapadnięcia się gruntu przy studzience kanalizacyjnej przy ulicy Limanowskiego 15. 

- Zlecenie naprawy uszkodzonej aureoli na pomniku św. Jana Nepomucena. 

- Oczyszczenie fragmentu fosy znajdującej się między zamkiem, a dawnym GS ze śmieci 

i gruzów oraz wycięcie krzaków.”. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że gmina nie może w całości partycypować 

w kosztach m. in. przy zabezpieczeniu budynku przy ulicy Legnickiej, ponieważ część 

mieszkańców wspólnoty nie chce wyrazić zgody na poniesienie części kosztów związanych 

z remontem kamienic. Następnie Burmistrz podkreślił, że większość lokali mieszkalnych przy 

starym rynku ma nieuregulowany status prawny, który blokuje przeprowadzenie remontów przez 

wspólnoty mieszkaniowe.  

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, złożył interpelacje w sprawie: 

Cyt.: 

- „Proszę o informację, czy w związku z  ogłoszeniami prasowymi, iż w dniu 3 marca 

rozpocznie się nabór na dofinansowanie budowy targowisk, nasza gmina będzie starać się 

o dotację na jego budowę? Czy jednak pozostajemy przy koncepcji, żeby inwestycję finansować 

w 100% ze środków własnych?”. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że obecnie prowadzone są rozmowy 

z mieszkańcami oraz z osobami handlującymi na targowisku miejskim w sprawie 

zagospodarowania terenu targowiska, ponieważ podczas starania się o dofinansowanie m. in. 

trzeba określić konkretną ilość stanowisk i jeśli Gmina wystąpi o dofinansowanie, wówczas 

targowisko będzie mogło spełniać tylko jedną funkcję. Następnie podczas wypowiedzi Burmistrz 

poinformował, że chciałby ogrodzić i utwardzić teren, aby w dni wolne od handlu teren 

targowiska mógł spełniać rolę parkingu dla mieszkańców i terenu rekreacyjnego. Na 

zakończenie wypowiedzi Burmistrz podkreślił, że część przygotowanego projektu targowiska 

zostanie wykorzystana.  

Wajman Grzegorz – radny, złożył interpelację w sprawie uzupełnienia braków w chodniku 

przy ulicy 1 Maja, naprzeciw kwiaciarni Magnolia.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa poinformował, że gmina złoży wniosek do 

konserwatora zabytków o pozwolenie na przeprowadzenie remontu drogi i chodników przy ulicy 

1 Maja.  

 

Do pkt. 6. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie zmieniającej uchwały w sprawie ustalenia zasad usytuowania na 

terenie Gminy Kożuchów miejsc sprzedaży napojów alkoholowych. /numer druku XLI/10/17/ 



9 

 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad większością głosów. /za- 10, przeciw- 

1, wstrzymało się od głosu- 0, nie głosowało- 0/ 

Podczas głosowania obecnych 11 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 6.1. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Kożuchów w 2017 rok. /numer druku XLI/1/17/ 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady, przedstawił opinie Komisji. /Opinie 

w załączeniu/ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 14, przeciw- 0, wstrzymało się od 

głosu- 1, nie głosowało- 0/ 

 

Do pkt. 6.2. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie zmieniającej 

uchwały o utworzeniu gminnej jednostki organizacyjnej pod nazwą „Miejski Ośrodek Sportu 

i Rekreacji w Kożuchowie” i nadania jej statutu. /numer druku XLI/2/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-15/ 

 

Do pkt. 6.3. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie wystąpienia 

do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z wnioskiem w przedmiocie zniesienia 

urzędowej nazwy miejscowości Troska. /numer druku XLI/7/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 14, przeciw- 0, wstrzymało się od 

głosu- 1, nie głosowało- 0/ 

 

Do pkt. 6.4. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2017 rok. /numer druku XLI/4/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 14, przeciw- 0, wstrzymało się od 

głosu- 1, nie głosowało- 0/ 
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Do pkt. 6.5. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie zmieniającej 

uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na lata 2017-2030. 

/numer druku XLI/5/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 13, przeciw- 0, wstrzymało się od 

głosu- 2, nie głosowało- 0/ 

 

Do pkt. 6.6. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia 

przez Gminę długoterminowego kredytu. /numer druku XLI/6/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 12, przeciw- 0, wstrzymało się od 

głosu- 3, nie głosowało- 0/ 

 

Do pkt. 6.7. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na wykonanie Programu 

Funkcjonalno-Użytkowego i Studium Wykonalności do projektu pod nazwą „Kolej na rower – 

budowa ścieżek rowerowych w ramach rozwoju transportu ekologicznego na terenie powiatu 

nowosolskiego”. /numer druku XLI/3/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-15/ 

 

Do pkt. 6.8. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie przyznania 

stypendium dla osób zajmujących się twórczością artystyczną i upowszechnianiem kultury 

w 2017 roku. /numer druku XLI/9/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-15/ 

 

Do pkt. 6.9. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie zmieniającej 

uchwały w sprawie ustalenia zasad usytuowania na terenie Gminy Kożuchów miejsc sprzedaży 

napojów alkoholowych. /numer druku XLI/10/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 13, przeciw- 0, wstrzymało się od 

głosu- 2, nie głosowało- 0/ 
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Do pkt. 7. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

 W dyskusji udział wzięli: Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, Jelinek Marcin – 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, 

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy, Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, 

Dunas Henryk – radny Powiatu Nowosolskiego,  Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady 

Miejskiej. 

Podczas dyskusji zaproponowano utworzenie Komisji doraźnej ds. zmian 

w nazewnictwie ulic na terenie Gminy Kożuchów oraz omówiono przykładowy zakres zmian 

nazw ulic. Do pracy w Komisji ds. zmian nazw ulic zgłosili się: Zdzisław Szukiełowicz – radny 

Rady Miejskiej, Perdian Halina – radna Rady Miejskiej.  

Następnie Dunas Henryk – radny Powiatu Nowosolskiego przedstawił sprawozdanie 

z pracy rady Powiatu Nowosolskiego.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

 

Do pkt. 8. 

Protokół z sesji Rady Miejskiej Nr XXXIX został przyjęty większością głosów. /za- 14, przeciw- 

0, wstrzymało się od głosu- 1, nie głosowało- 0/ 

Protokół z sesji Rady Miejskiej Nr XL został przyjęty większością głosów. /za- 13, przeciw- 1, 

wstrzymało się od głosu- 1, nie głosowało- 0/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 9. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady dziękując 

wszystkim za udział w sesji. Sesję zakończono o godzinie 17:20. 

      

Zapis audio posiedzenia na płycie CD stanowi załącznik do protokołu. 

 

      Protokołowała                                  Przewodniczący Rady Miejskiej   

Magdalena Ozgowicz                 Ireneusz Drzewiecki 


